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Folketingets Energipolitiske Udvalg
Christiansborg 
1240 København K

Energipolitisk Udvalg har i brev af 1. december 2010 stillet mig følgende spørgsmål 
58 alm. del, som jeg hermed skal besvare.

Spørgsmål 58:

"Vil ministeren i forlængelse af EPU alm. del - svar på spm. 17 oplyse, hvornår der 
forventes en afklaring i sagen om tilladelse til at etablere og drive et gaslager ved 
Tønder?"

Svar:

Som jeg nævnte i min besvarelse af spørgsmål 17 alm. del, er Energistyrelsen ved at 
behandle den modtagne ansøgning om tilladelse til at etablere og drive et gaslager 
ved Tønder. 

Hvis behandlingen af ansøgningen resulterer i, at Energistyrelsen anbefaler, at der 
bør meddeles en ny gaslagertilladelse, vil der skulle foretages en offentlig indkaldelse 
af ansøgninger, inden en eventuel ny gaslagertilladelse vil kunne meddeles. I den 
forbindelse vil der naturligvis skulle gives de eventuelt interesserede selskaber til-
strækkelig tid til at indgive en ansøgning. 

Som nævnt i min besvarelse af spørgsmål 17 vil udvalget få forelagt en redegørelse i 
overensstemmelse med § 23, stk. 2, i undergrundsloven, inden der eventuelt medde-
les en ny gaslagertilladelse. Hvis behandlingen af ansøgningen ikke resulterer i, at 
der meddeles en ny gaslagertilladelse, vil udvalget også blive orienteret herom.

Det er min forventning, at udvalget vil blive orienteret om sagen, inden Folketinget 
går på sommerferie.

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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